
Zápis z 1. jednání Školské rady při Základní škole Josefa Bublíka v
Bánově dne 29.11.2018

Přítomni: Brnková Lucia, Vystrčilová Pavla, Herberková Jana, Švehlíková Lenka, 
Ondra Vlastimil, Nováková Kateřina, Moravcová Hana, Fremlová Marie, Vystrčil Ivo

Host: Suchý Jiří, ředitel školy

Program:

- Seznámení školské rady s Výroční zprávou o činnosti ZŠ Josefa Bublíka v 
Bánově ve školním roce 2017/2018 – ředitel školy

- Schválení výroční zprávy

Diskuse: dotaz na možnost výuky jazyka ruského jako druhého jazyka (není aprobovaný 
vyučující a stejně v tomto počtu žáků by bylo neekonomické dělit žáky na malé skupiny 
2 druhých jazyků)

Informace:

- o obměněném pedagogickém sboru
- ukončení projektu Erasmus + (závěrečný výjezd do Německa a závěrečná 

zpráva odeslána)
- pokračuje projekt Spoluprací k profesionalitě a školení dalších 2 mentorů
- o SCIO testech žáků 9. třídy a testování 8. tříd – testy ŠI
- o činnosti a akcích školy, o školním hřišti

V Bánově 30.11.2018

Zapsala: Mgr. Lenka Švehlíková


